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هشدار در دومین جلسه کمیسیون صنعت اتاق بازرگانی:

در سالهای پیش رو اصفهان از وجود متخصصان پزشکی و صنعتی خالی میشود

 دومین جلسه کمیسیون صنعت اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی اصفهان با هدف بررسی مشکلات صنایع

اصفهان برگزار شد.

به گزارش واحد توسعه ارتباطات اتاق بازرگانی اصفهان، در این جلسه چالش کمبود نیروی انسانی و مهاجرت نیروهای متخصص به عنوان یکی از مشکلات اصلی پیش روی صنایع

مطرح شد.

سید عبدالوهاب سهل آبادی، رئیس خانه صنعت، معدن و تجارت ایران نیز در این جلسه به بحران آب در اصفهان و معضلات صنعتگران در تأمین آب مورد نیاز اشاره کرد و گفت:

درصورتی که پروژه انتقال آب بن &ndash; بروجن به بهره برداری برسد، کشاورزان و صنایع اصفهان با مشکلات زیادی روبرو خواهند شد، بنابراین می طلبد که اتاق بازرگانی

اصفهان از تمام ظرفیت و امکانات خود برای جلوگیری از راه اندازی این پروژه از طریق مذاکره و مکاتبه با مسئولان استان در استانداری و اعضای هیئت دولت بهره گیرد. تصوری در

سطح کشور به خاطر پروژه انتقال آب دریای عمان به استان اصفهان ایجاد شده براین اساس که مشکل آب اصفهان حل می شود و می توان پروژه های انتقال آب از زاینده رود را

به بهره برداری رساند، درحالی که می دانیم آب انتقالی از دریای عمان جوابگوی نیازهای استان در حوزه های صنعتی و کشاورزی نخواهد بود.

وی در مورد بحران نیروی انسانی نیز تصریح کرد: استان اصفهان یک استان زرخیز از لحاظ نیروی انسانی است و باید برای به کارگیری و استفاده از توان و تخصص نیروی جوان

استان اقدام فوری انجام داد. در این راستا همه سازمان ها، دستگاه ها و فعالان اقتصادی بخش خصوصی و دولتی باید دست به دست هم بدهند تا هم معضل بیکاری و هم

معضل کمبود نیروی انسانی بر طرف شود. در حال حاضر شرایط به گونه ای است که برخی کارشناسان هشدار می دهند تا چند سال آینده استان اصفهان از وجود متخصصان چه

در حوزه پزشکی و چه غیرپزشکی خالی می شود.

محمدرضا برکتین، رئیس کمیسیون صنعت و عضو هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان با بیان اینکه برای جلوگیری از خروج نیروی انسانی از کشور نیازمند یک راهبُرد هستیم،

گفت: در حال حاضر در قبال منابع انسانی متخصص و غیرمتخصص کشور که در حال مهاجرت هستند برنامه خاصی وجود ندارد. از سوی دیگر نسل جدید که در حال ورود به بازار

کار هستند نه از لحاظ تعداد و نه از لحاظ تجربه کاری نمی توانند جوابگوی تقاضای بازار کار موجود در کشور باشند. به همین خاطر به یک برنامه بلندمدت برای به کارگیری جوانان

و جانشین پروری نیاز داریم.

وی در ادامه به سایر مشکلات صنایع و واحدهای تولیدی اشاره کرد و اظهار داشت: یکی دیگر از چالش های عمده فعالان اقتصادی بحث تأمین مالی است. بانک ها پیرو شرایط

کشور و سیاست های بانک مرکزی هستند و این قابل درک است؛ اما شاهد برخی سخت گیری ها از سوی بانک ها هستیم که به صورت سلیقه ای اعمال می شود و این موضوع

مشکلاتی را برای فعالان اقتصادی به وجود آورده است. کلماتی مانند معدل حساب و یا رسوب سرمایه در حساب برای اعطای تسهیلات به تدریج وارد ادبیات بانکی شده که گاهی

فراتر از روال های عادی و قانونی نظام بانکی کشور است. همین موارد باعث شده تسهیلاتی که واگذار می شود در برگیرنده بهره های پنهانی باشد که در شرایطی نرخ بهره

تسهیلات را تا ۳۰ یا ۴۰ درصد هم افزایش می دهد. با شرایط اقتصادی کنونی بسیاری از فعالان اقتصادی نمی توانند از عهده پرداخت چنین بهره هایی برآیند.

در ادامه این جلسه محمد اطرج، دبیر کمیته موضوعات عام کمیسیون صنعت به بیان اقدامات انجام شده در این کمیته پرداخت و در پایان نیز صنعتگران و فعالان بخش

خصوصی مشکلات و دغدغه هایشان را مطرح کردند.
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